
Zápis z porady vedení konané dne 27. 6. 2016 

Přítomni: Rebok, Malinka, Dostál, Šrubařová, Regner, Kohoutková, Matyska, Bartošek, 

Novotná Buršíková 

Omluveni: Vičar, Křenek  

1. Informace od doc. Dostála 

 Na kolegiu rektora zastupoval ředitele doc. Dostál, informoval o hlavních tématech:  

o Seznámení s plánovanými změnami ve statutu univerzity, tajemnice do příště 

připraví přehled změn, hlavně organizačních, vyhodnotí případný dopad na 

ÚVT.  

o Diskuse o procesu přijímání studentů vzhledem k jejich studijní úspěšnosti.  

 Do II. pilíře pro excelentní výsledky je navržen patent P. Holuba a výsledek z KYPO. 

Další kvalitní publikace jsou zatím příliš mladé, z toho důvodu dosud málo citované, 

nebo mají velký počet zahraničních spoluautorů, což snižuje budoucí finanční přínos i 

v případě, že by byly do II. pilíře zařazeny.  

 Proběhla schůzka proděkanů pro vědu a výzkum, fakulty a ústavy mají za úkol zaslat 

pror. Dvořákovi návrhy na výzkumné priority. Za ÚVT bude zpracován podklad 

postavený na bezpečné výzkumné infrastruktuře reprezentované C4E a CERIT-SC.  

 

2. Režim kolegií v průběhu prázdnin 

 V průběhu letních prázdnin budou bývat kolegia jednou za 14 dní pod vedením 

pověřeného zástupce: 

o 11. 7.   – vede Dostál 

o 25. 7.   – vede Dostál 

o 8. 8.  – vede Kohoutková 

o 22. 8.   – vede Dostál  

 

3. Univerzitní pošta 

 Proběhla diskuse o spamových filtrech na úrovni centrální poštovní relay, bylo 

konstatováno, že aktuální organizace práce s e-maily neumožňuje přímočaře udělat 

jednotný filtr pro celou MU, to prozatím zůstává na úrovni distribuovaných mailových 

serverů (fakult, ISu, …). ÚVT zajišťuje nad celou poštou antivirovou ochranu. 

 Malinka navrhne osobu, která společně s Rudou povede pracovní skupinu 

k implementaci nové koncepce elektronické pošty na MU.  

 

4. BAPS 

 Rebok přednesl prezentaci o současném stavu BAPS a možnostech řešení do 

budoucna, následovala diskuse. Kolegium podpořilo návrh na udržení stávajícího 

BAPS, s investicí pouze do zcela nezbytných minimalistických úprav (předběžně 

odhadnuto na 2PM, nutno potvrdit). 

 Rebok odpovídá za stranu požadavků, realizaci dohodne Malinka a Kohoutková (po 

vyjasnění nutné personální kapacity). Součástí návrhu bude odhad nákladů na provoz.  



 

5. Kontrola úkolů 

 Ředitel poděkoval divizním za včasné zaslání návrhů na odměny. Podklady pro 

stipendia musí divizní zaslat nejpozději do středy.  

 Divizní projdou katalog služeb a identifikují v něm „své“ služby, doplní konkrétního 

člověka, který se o službu skutečně stará. Regner zpřístupní za pomoci Antola členům 

kolegia stávající podobu katalogu.  

 Divizní se zamyslí nad must weekem pro příští rok, do konce července dají návrhy na 

zaměření Regnerovi.  

 Tajemnice konzultovala s Ing. Fišerovou četnost konání zdravotních prohlídek u osob 

konajících pohotovost. Bylo prověřeno, že se zdravotní prohlídky těchto osob dělají ve 

stejné frekvenci jako u všech ostatních.  

 

6. Ostatní 

 Vedení MU schválilo nákup licencí od Microsoftu pro studovny, realizaci koordinují 

Regner a Šrubařová.  

 Tajemnice upozornila divizní, že je třeba začít připravovat návrhy na CP 2017 včetně 

řádného zdůvodnění. Předpokládaný termín pro odevzdání na RMU je září 2016. 

 Vzhledem k tomu, že jsme stále neobdrželi informaci o výsledku výběrového řízení na 

Matriku studentů, bude na ministerstvo odeslán dopis s upozorněním, že nemůžeme za 

současné situace poskytovat systému podporu ani jinou související činnost. 

Kohoutková zašle během dne řediteli návrh dopisu.  

 CESNET usiluje o maximální sjednocení podmínek uzlové smlouvy, které má 

s jednotlivými VŠ. Předkládaný návrh postrádá jednorázový poplatek za přímé 

připojení účastníka, účtování energií řeší koeficientem. Tajemnice zdůraznila, že tento 

způsob stanovení ceny energií není pro ÚVT akceptovatelný, hlavně vzhledem 

k tomu, že máme k dispozici certifikovanou metodu měření a výpočtu nákladů. 

V případě, že CESNET bude trvat na koeficientu, budeme nuceni vypovědět uzlovou 

smlouvu. V tomto směru je tajemnice oprávněna komunikovat se zástupci CESNETu. 

 Proběhlo jednání s firmou ESET, připraví nám finanční nabídky. 

 Pro prázdninové focení studentů, kteří jdou k zápisu, nemáme k dispozici odpovídající 

prostory. Letošní focení bude probíhat ve Scale, kam musíme pro každé focení 

přinášet techniku, do budoucna potřebujeme v centru města odpovídající místnost 

s dostačujícím zázemím. Burian připraví řediteli krátké shrnutí současné situace a 

návrh řešení. Ředitel poté situaci projedná s kvestorem a pror. Bulantem.  

 Bartošek upozornil, že v informacích pro prváky na MUNI není uveden odkaz na naše 

stránky o bydlení, Regner se s nimi spojí. Vičar zajistí, aby byly opraveny i brožurky 

pro prváky.  

 

 

7. Informace z personalistiky 

 Blanka Hojačová se vdala, nyní se jmenuje Kotrbová.  



 Od 21. 6. byl do pracovního poměru přijat Bc. Lukáš Daubner na oddělení vývoje 

software.  

 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 
        ředitel ÚVT 


